
2020 TROY-STAR Chinese Language Teacher Online Summer Program 

Cultural Activity 5: Traditional Chinese Games 

 

The fifth cultural activity of the 2020 TROY-STAR Chinese Language Teacher 

Online Summer Program was held in the evening of July 1st, 2020. Ms. Yunpeng Zu, 

Visiting Scholar at CIT, gave a presentation on “Chinese Traditional Games”. Ms. Zu 

outlined the multiple cultural sharing activities organized by or participated in by CIT. 

With Triple Cs as an example, she introduced the procedures of how the CIT team 

organized different cultural activities. She also showed the audience how she taught 

the students some traditional Chinese games and interacted with the audience. 

 

 

2020 特洛伊大学“中文之星”汉语教师在线培训夏令营项目文

化活动五：中国传统游戏 

2020 年 7 月 1 日晚 7 点，特洛伊大学“中文之星”汉语教师在线培训夏令营举办

了第五场文化活动。特洛伊大学访问学者祖云鹏老师为汉语教师们做了题为《中

国传统游戏》的文化分享。祖老师简要介绍了特洛伊大学所开展的丰富多彩的文

化活动；并以中国文化俱乐部活动为例，分享了特大团队组织和开展文化活动的

过程。此外，祖老师还介绍了她是如何向学生展示传统中国游戏的，并和在线的

老师们进行了互动。 

 


